



ACCA

be free to spread your wings

**WITH ACCA**

讓你飛得更高更遠

CAREER DEVELOPMENT FOR THE ACCOUNTING INDUSTRY IS HUGE AND BROAD. A PROFESSIONAL ACCOUNTANCY QUALIFICATION OPENS THE DOOR TO AN IMMENSE VARIETY OF CAREER CHOICES, INCLUDING EMPLOYMENT OPPORTUNITIES IN PUBLIC PRACTICE, BANKING & FINANCE, CORPORATE & COMMERCIAL, AND THE GOVERNMENT SECTOR.

會計行業的發展空間大而廣泛。一個會計專業資格能為您敞開大門，引領您通往多元化的就業機會，駕馭會計師事務所、銀行、財務、企業及政府部門的不同崗位。

## THINK ABOUT A PROFESSIONAL QUALIFICATION

### Think about ACCA

ACCA (the Association of Chartered Certified Accountants) is the global body for professional accountants. As the first global accountancy body entering into China, ACCA currently has over 22,000 members and 41,000 students, with offices in Beijing, Shanghai, Chengdu, Guangzhou, Shenzhen, Hong Kong and Macau.

We aim to offer business-relevant, first-choice qualifications to people of application, ability and ambition around the world who seek a rewarding career in accountancy, finance and management. Both our reputation and influence are well-respected worldwide by employers, governments and the profession itself.

We currently have 147,000 members and 424,000 students in over 170 countries, plus a network of 83 staffed offices and centres around the world to offer you support while you complete your qualification.

*(as of May 2011)*

## 報考專業資格 首選 ACCA

ACCA (特許公認會計師公會) 是全球最具規模的國際專業會計組織。作為最早進入中國的國際專業會計組織, ACCA 在北京、上海、成都、廣州、深圳、香港及澳門均設有辦事處, 目前擁有超過 22,000 名會員及 41,000 名學員。

ACCA 矢志為全球各地有志投身於會計、金融及管理領域一展宏圖的人才, 提供業界相關的首選資歷認證。本會的聲望及影響力均受全球各地的僱主、政府及專業人士推崇。

目前本會在超過 170 個國家擁有 147,000 名會員及 424,000 名學員, 加上全球各地 83 個辦事處和分會構成的網絡, 為您考取 ACCA 專業資格提供全方位的協助。

(截至 2011 年 5 月)

# PUBLIC PRACTICE 會計師事務所

Public accountants perform a broad range of accounting, auditing, tax and advisory services for their clients, who may be corporations, governments, non-profit organisations, or individuals.

會計師事務所的業務範圍廣泛，專為企業、政府、非營利組織或個人客戶提供會計、審計、稅務和諮詢等服務。

“ ACCA is a benchmark for quality in the profession. Once you have attained the qualification, you are assured a clear path for your future.

ACCA 是會計專業的品質指標。  
取得 ACCA 會計專業資格，  
讓你的未來即時清晰可見。

”

**The Hon Paul Chan Mo-po MH, JP**  
*Legislative Councillor (Accountancy), HKSAR*  
*Co-Chairman*  
*Crowe Horwath (HK) CPA Limited*

**陳茂波** 榮譽勳章 太平紳士  
立法會議員（會計界），香港特別行政區  
國富浩華（香港）會計師事務所有限公司 - 聯席主席

“ Obtaining an internationally-recognised professional qualification such as ACCA creates tremendous opportunities worldwide, enabling you to progress your career and rise to the top.

獲取國際認可的專業資格如 ACCA 能為你創造許多全球性的機遇，助你發展事業達至頂峯。 ”




**Rosanna Choi**

*Partner*  
CWCC CPA

**蔡懿德**

陳黃鍾蔡會計師事務所 - 合夥人



“ ACCA's reputation for excellence in qualifications and training is acknowledged around the world, which will have a positive impact on your reputation in the profession.

ACCA 於提供專業資格和培訓的卓越成就就是世界公認的，這將為你的專業發展帶來積極的影響。”


**Roy Tsang**

*Partner, Audit Service  
Deloitte China*

**曾志偉**

德勤中國 - 合夥人 (審計服務)





“ A career in accountancy is a great choice and can offer you excellent job prospects, especially in Asia Pacific, where demand is strong. A professional qualification strengthens your potential and puts you in demand in the workplace across all sectors.

投身會計是一個很好的選擇，可以為你提供良好的就業前景，尤其是在需求龐大的亞太地區。獲取會計專業資格能提高你的潛能，讓你成為各部門的需求目標。”

**Judy Wong**

*Partner, Assurance  
Ernst & Young*

**黃繡碧**

安永 - 合夥人 ( 審計服務 )

“ Obtaining an ACCA membership can take you to the very top. Globally, employers will understand and respect you as a professional, helping you to climb your career ladder faster.

獲取 ACCA 專業資格可帶領你到事業的頂峯。你的專業將備受全球僱主認同和尊重，這些都能助你更快捷地攀登你的事業階梯。

**Bolivia Cheung**

*Partner, Tax  
KPMG China*

**張少雲**

畢馬威中國 - 合夥人 (稅務)



“ Taking the ACCA Qualification provided me with a competitive edge to excel in the challenging business environment. This widely renowned qualification helps my career take flight.

在這充滿挑戰的商業環境，ACCA專業資格為我提供了競爭優勢。這個廣受認可的資格，有助我的事業起飛。




**Ada Gao**

*Audit Associate  
KPMG*

**高雲**

畢馬威香港 - 審計師



“ When I finally achieved ACCA membership, it felt wonderful.

獲取 ACCA 資格後，我感到喜不自勝。”

**William Mak**

*Assurance Partner  
PwC Hong Kong*

**麥子良**

羅兵咸永道 - 合夥人



“ ACCA opens up a wealth of opportunities and enhances the development of your employability. This worldwide qualification with global standards enables you to develop a rewarding career internationally.

ACCA 為你開展博大而多元化的機會並提升你的就業能力。這個擁有國際水平並在世界各地均認可的專業資格，能助你發展一個邁向全球的事業。

”

**Fergus Wong**

*Director, Tax Services - Knowledge Management  
PwC Hong Kong*

**黃宏泰**

羅兵咸永道 - 稅務知識管理總監

“ The ACCA Qualification is a passport for professional accountancy career worldwide. The qualification represents quality and distinction, which is highly regarded by business around the world.

ACCA 資格是讓你通往國際專業會計舞台的通行証。它所代表的優質及卓越成就，備受全球企業的高度認可。 ”

**Anita Hou**

*Partner of Forensic and Investigation Services  
SHINEWING (HK) CPA Limited*

**侯頌雯**

信永中和（香港）會計師事務所有限公司 -  
法證及調查服務合夥人